

التاريخ: 2019/6/17

مرجع: MAZ-CS-06-2019-0204

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي
تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن توقيع عقد منح حدود إنتمائية

Subject: signing of financing agreement disclosure

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة (10) من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية:

With reference to the above subject and to paragraph (10) of article 1-1-4 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached disclosure of material information form:

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،



أنور السيد صالح

مدير - الإدارة القانونية والالتزام



MAZAYA

شركة المازة القابضة (م.س.ك.ه)
AL MAZAYA HOLDING CO. K.S.C.P (HOLDING)

المرفقات:

- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2019/06/17
اسم الشركة الصريحة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	قامت شركة المزايا بتوقيع عقد منح حدود ائتمانية مع أحد البنوك الكويتية بمبلغ إجمالي قدره 41,540,000 د.ك (واحد وأربعون مليون وخمسمائة وأربعون ألف دينار كويتي) وذلك لاستخدامها في إعادة تمويل وهيكله تسهيلات ائتمانية مستغلة خلال السنوات الماضية على مستوى المجموعة، إضافة الى تمويل أعمال الشركة واستثماراتها العقارية.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي الشركة	سوف يساهم هذا العقد في تعزيز التدفقات النقدية والسيولة لدى الشركة خلال فترة سريانها مما يساعد الشركة على الوفاء بالتزاماتها تجاه أعمالها ومشاريعها القائمة وكافة الاطراف الدائنة الأخرى.

Disclosure of material information

Date	2019/06/17
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P
Material information	Al Mazaya Holding Company signed an islamic financing agreement with one of the Kuwaiti banks with total amount of KD 41,540,000 (Only Forty-One Million and Five Hundred Forty Thousand Kuwaiti Dinars only) to be used in refinancing and reprofiling existing outstanding facilities utilized by the group over past years, as well as to finance the company's real estate operations and investments.
Effect of the material information on the company financial position	This agreement will improve the cash flows and liquidity of the company during its tenor which will support the company's ability to fulfill its commitments towards its operations, real estate projects and other creditors as well.